
12 január .... v prvom rade by som chcela všetkým návštevníkom stránky a všetkým 

spriazneným dušičkám a priateľom popriať v novom roku zdravie a ešte raz zdravie a 

potom nech je tento rok viac úspešný ako ten predošlý. 

Aktuálny vrh K má už 12 týždňov a v pondelok 17.1 ich čaká druhá dávka očkovania 

proti infekčným chorobám RCPCH, čipovanie a požiadame plemennú knihu o vydanie 

rodokmeňov. Ešte ich čaká pár týždňov pokým sa všetci rozbehnú do sveta.   

Mamina Hel 14.1 ukončí 5 týždeň gravidity a ja konečne budem vedieť či sa narodia 

okolo 10.2 mačiatka. Zatiaľ podľa všetkého to vyzerá, že áno. 

Určite ste si všimli novú informáciu v kolónke : Plány.... Áno, áno, došlo ku krytiu na 

ktorý som čakala pekných pár mesiacov. Mamina Mony je v druhom týždni gravidity, ale 

zásadnú zmenu ešte nie je vidieť. Musíme si počkať.... 

 

24 január .... fakt je, že sú tu so mnou ešte mačiatka z vrhu K , ale som nadšená, že 

spojenie Hel (Bärbel) a Hectora sa podarilo . Dnes je 45 deň gravidity a tento víkend sa 

nastavajúca mamina presťahuje do pôrodnice, aby posledné dni pred pôrodom strávila v 

kľude. Momentálne jej dosť lezú na nervy K-čkové mačiatka. No zastaviť ich v šantení 

nie je možné. Na druhej strane ju však rešpektujú a zbytočne neprovokujú.  

                    Mamina Mony - veľmi ťažko hodnotiť či sa spojenie s Hectorom podarilo. 

Mony v posledných dvoch rokoch zmohutnela, ale driek má, takže až také hrozné to zas 

nie je. Som zvedavá ako to s ňou pôjde ďalej keď už teraz váži 7,5kg. Kalendárne  dnes 

20 deň gravidity, zajtra (25.01.) sa prehupne do 4 týždňa gravidity.  

10 február .... mamina Hel (Bärbel) je dnes v 62 dni gravidity a pomaly sa pripravuje na 

narodenie chlpatých guličiek. Už od včerajška je pod neustálou kontrolou. Dnes v noci 

dala jasne najavo, že sa pomaly ale isto pripravuje na pôrod. Môj odhad je, že sa narodia 

4 mačiatka...ale je to ozaj len odhad lebo ja nestresujem maminy rengenom ako iní 

chovatelia. Podľa veľkosti bruška by ich tam nemalo byť viac...:-)))))) 

            .... mamina Mony (Morgana) je dnes v 37 dni gravidity. Mony už pred graviditou 

vážila 7 kíl a aj keď to nie je dáma pri tele :-) ťažko odhadnúť koľko chlpatých guličiek 

v sebe skrýva. Dáva už na seba pozor, chodí sa oveľa viac mojkať, ale sa aj viac skrýva - 

má tam svoj pokoj. Vzhľadom na Monin vek je toto jej posledná gravidita.  

           ..... mačiatka z posledného aktuálneho vrhu K sa pomaly, ale isto sťahujú do 

nových domovov. Ako prvý už odišiel Khan Kaunis a podľa posledných informácii sa 

zamiloval do najmladšieho člena rodiny 5 ročnej Elišky. Veľmi sa teším, že Khan sa 

integroval do rodiny v priebehu dvoch dní. Je síce ešte trochu opatrný, ale už si našiel 



svoje miestečka kde rád oddychuje. Je zvedavý, sleduje všetko čo sa okolo neho deje a 

nemá chvíľku kľudu, lebo kde sa pohne jeho nová mamina , on tam musí ísť tiež :-) 

15 február .... konečne mám trochu čas Vás informovať, že v skorých ranných hodinách 

12 februára sa narodili štyri rozkošné mačiatka. A? Všetko sú to chlapciiiii :-) Hel je 

statočná mama a bola som s ňou non stop 18 hodín pred samotným pôrodom. Lebo 

keď som niekam odbehla, sedela pod dverami izby a mňaukala pokým som sa nevrátila 

. Veľmi sa z nich vytešujem, krásne priberajú a rastú. Čoskoro pridám aj ich 

rozkošné fotky. Môžem prezradiť, že všetci chlapci sú čierny s bielymi znakmi. Kto je 

nedočkavý, môže si pozrieť ich fotky a video na fb stránke Thor Diamond SK . 

 

                 .... mamina Mony akurát dnes ukončila šiesty týždeň a ladným krokom sa 

prehupla do týždňa číslo sedem. O dva týždne bude ona stredobod pozornosti. Trochu 

to bude náročné lebo maminy spolu byť nemôžu, lebo Hel pokým sú drobci maličký, inú 

mačku pri sebe neznesie. Takže, už sa teším ako budem pendlovať od jednej rodinky ku 

druhej.... 

21 marec .... ani sa mi nechce veriť, že tak dlho som tu nič nenapísala. Ale fakt je, že 

sme mali trochu náročné obdobie. Mama Hel a jej vrh L sa majú perfektne. Chlapci 

pekne prosperujú a v podstate si bude hľadať nový domov iba Logan. Všetci ostatní sú 

buď, rezervovaní alebo predbežne rezervovaní. 

Mama Mony porodila pred vyše týždňom a síce sa narodilo 7 krásnych mačiat, žijú iba 3. 

Celý príbeh si môžete prečítať v rubrike mačiatka.... V tom to vrhu M sú voľní 2 chlapci. 

Dievčatko Morgana Bonic v každom prípade ostane v rodine.... 

19 apríl .... čas pri mačiatkach ubieha akosi rýchlejšie. Najprv však v úvode chcem 

oznámiť, že prechádzame do štádia oddychu. Tento rok už nebudem mať ďalšie 

mačiatka. Sledujte fb, webovú stránku a dozviete sa novinky. 

Vrh L - mamina Hel (Bärbel) má plno práce s divokými chlapcami. Prvé očkovanie je 

úspešne za nami a napredujú veľmi dobre. Všetci chlapci sú už rezervovaní. 

Vrh M - mamina Mona (Morgana) na svoj vek všetko znáša veľmi dobre. Malá Morgana 

Bonic si ide svojou cestou a je riadne tvrdohlavá . Teším sa, že do rodiny a chovu 

pribudla taká tvrdohlavá mačička, no zároveň mojkadlo.  Mufasa Bonic je jemný, prítulný 

kocúrik s nádherným sfarbením.  Je voľný k rezervácii.  No a Merlin Royal je ako živé 

striebro a nádherným pohľadom. Keď niečo vystrojí, vždy sa tvári, že on nič neurobil. Aj 

Merlin Bonic je voľný pre rezerváciu.  



Vrh N - tak tento vrh je doslova bomba. Otec Connor Maximus sa opäť prejavil ako 

dominantný rodič. Jedine kocúrik Nero Royal je trochu po mamine Chiare (Essex). Je ešte 

skoro každého osobitne špecifikovať, ale všeobecne sú všetci povahovo na ceste 

mojkošov. Noe Royal akoby prešiel cez kopirák a je čistý jeho tatko. Neo (níjo) Royal je 

kľudný kocúrik s krásnym sfarbením. No a princezná Niobe Royal je ozajstná princezná. 

Nádherná princezná s črtajúcou sa výbornou povahou a navyše výzorom, veľkosťou po 

svojom tatkovi.  

Nové fotky tento týždeň  

09 máj ... Tak mačiatka krásne rastú.... najstarší vrh L akurát dnes podstúpil druhé 

očkovanie proti infekčným chorobám a o dva týždne sa im už nebude hovoriť " vajčiaci " 

:-)))))) a napokon týždeň po kastrácii sa traja chlapci rozlúčia s mamou, bandou, rodinou 

a odídu do nových domovov, rodín, ktoré ich už netrpezlivo očakávajú. Jedine Legolas si 

ešte bude užívať prítomnosť rodiny Thor diamond (nakoľko nová rodina býva v CZ, tak 

on má iný postup vo veterinárnej starostlivosti), ale už teraz viem, že mu budú chýbať 

bratia.  

Aktuálne fotky a videá : FB Thor Diamond SK alebo instagram  

27 jún .... a som opäť späť aj s mojim skvelým gangom. Nové informácie sú najmä tie, 

že chlapci Merlin Bonic, Mufasa Bonic a Neo (Níjo) Royal si hľadajú nové rodiny. Merlin je 

k dispozícii od 03.07.2022, Mufasa okamžite a Neo (Níjo) až koncom júla - začiatkom 

augusta 

Ich aktuálne fotky môžete zatiaľ vidieť iba na FB alebo Instagrame. Nakoľko stránka zmenila svoj 

program, čoskoro pribudnú aj sem fotky všetkých členov rodiny a aj mačiatok... 

22 júl .... chovná stanica oznamuje, že chlapci z vrhu M a N sú na dlhú dobu 

poslední, ktorí čakajú na svoje nové milujúce rodiny. Viac info o kocúrikoch v sekcii 

" Voľné mačiatka" 

26 september .... dlho som Vás neinformovala čo je nové v chovnej stanici. Na môj vkus 

je toho dosť. Napríklad Hector Warrior odišiel do novej rodiny, do rodiny kde už sú jeho 

príbuzní z rodiny Thor diamond, do Margecian. Mufasa Bonic odišiel bývať ku svojmu 

staršiemu bratovi (za strany maminy Morgany - Mony) Cristianovi do Plzne (CZ). No a 

nakoniec Bärbel - Hel sa vrátila naspäť ku svojej chovateľke. Nechcela som ju ešte 

vyradiť z chovného procesu, ale posledný pol rok veľmi zle znášala veľkú skupinu 

chlpáčov a preto  pre jej dobro sa presťahovala späť k rodičom . 

Avšak Neo Royal a Nero Royal si ešte stále nenašli svoje nové rodiny. Chlapci sú plne 

očkovaní, kastrovaní a pripravení odísť do nového domova kedykoľvek.  



 

 

 

 

 

29 september .... Kocúrikovia Neo (čítaj níjo) a Nero Royal stále čakajú na svoje rodiny. 

Chlapci sú primerane zvedaví na svoj vek, hraví, mojkaví a keď pradú sú ako malé 

traktoriky. Na cene sa vieme dohodnúť, hlavne aby išli do rodiny, kde budú ľúbení ako 

riadni členovia rodiny. Mojou podmienkou je , aby chlapci mohli byť súčasťou rodiny 

(nie zavretý v nejakej izbe), aby boli čisto iba doma, neflákali sa po uliciach. Mačací 

parťák by bol super, kedže chlapci sú navyknutí na 4 nohú spoločnosť. Pes nie je 

prekážkou, ale títo dvaja znesú pri sebe iba kľudných psov. Najnovšie foto alebo video 



iba pre vážnych záujemcov. Foto z 08/2022 - sekcia Voľné mačiatka alebo FB Thor 

Diamond SK 

03 október ... nakoľko chovná stanica je v režime oddychu, rozhodla som sa chodiť na 

výstavy mačiek. Aktuálne nás môžete stretnúť 8 októbra 2022 v Banskej Bystrici (Aula 

Lekárskej fakulty). Konkrétne tam bude Syma (GR*Elvenstar´s Symphonia) a môj odchov 

Jolie Star by Thor diamond*SK. Obe "útočia" na ukončenie získania titulu Šampión a 

Šampión kastrát. 

10 október .... ako viacerí viete, 8 októbra sme sa zúčastnili Medzinárodnej výstavy 

mačiek v Banskej Bystrici. Bola to pohodová výstava aj keď sme tam išli iba na otočku. 

Jediná udalosť, ktorá ma vyviedla z pohody bola tá, že pri konečných súťažiach moja 

Syma bola zverená veľmi mladému stewardovi, ktorý ju vôbec nevystavoval a dokonca 

mu skoro Syma aj ušla z výstavného stolíka. Síce Syma získala od porodcov jeden hlas, 

ale prístup stewarda bol pre mňa veľmi zaražujúci. Ale, čo už, aj také sa deje na 

výstavách. No ale poďme k výsledkom. Výstavy sa zúčastnila Syma ( GR* Elvenstar´s 

Symphonia) v kategórii dospelých mačiek v chove a Jolie Star by Thor diamond*SK v 

kategórii dospelých kastrovaných mačiek. Syma po získaní už tretieho ocenenia CAC sa 

môže pýšiť titulom CHAMPION (CH) a bola aj nominovaná do BIS (best in show). Jolie po 

získaní tretieho ocenenia CAP sa môže pýšiť titulom PREMIOR (PR, šampion kastrovaný). 

Navyše Jolie bola nielen že nominovaná do BIS ale svoju triedu aj vyhrala . Veľmi sa 

tomu teším lebo evidentne môj chov je uznaný aj od skúsených porotcov. 

Čo sa týka Nea Royala - rozhodla som sa , že si ho nechám v rodine Thor diamond, nie 

len pre jeho úžasnú povahu, ale myslím si, že na výstavách by mohol bodovať rovnako 

ako jeho otec Connor a babička Morgana. Už teraz nemá problém sa vystaviťa je 

doslova kópia svojho otca po všetkých stránkach. 

na pamiatku, že Jolie Star excelovala  

 



10 november .... ten čas plynie rýchlo a ja prichádzam s novinkami. Možno som sa už 

niekde zmienila o tom, že moja Freya už odcestovala za Greyom do Chorvátskeho 

grobu. Kedy prebehne krytie je ťažké odhadnúť nakoľko Greyovi bol pred 13 - 14 

mesiacmi aplikovaný čip Suprelorin a ešte hormóny nie sú prebudené. Momentálna 

situácia je taká, že Freya je veľká kamoška so svojou dcérou Gaiou a pred Greyou zatiaľ 

uteká. Pevne dúfam, že čoskoro sa to zmení keď sa Grey hormonálne zobudí  

02 december .... úspešná výstava za nami a môžem ju teraz zrekapitulovať. Takže. 

Podstatné čo sa udialo bolo to, že som stretla úžasných ľudí a najviac bolo to, že nás 

tam prišli podporiť ľudia, ktorí už majú norákov z mojej chovnej stanice. Veľmi im za to 

ďakujem, bolo to super stretnutie.... Výstava prebehla podľa očakávaní, nebol žiadny 

problém. Ešte aj ubytovanie na Ranči Rozálka bolo tak perfektné, že som sa po výstave 

ani neponáhľala domov a užili sme si s Heydayom ešte jeden pohodový večer. No ale 

poďme teraz k výsledkom. Heyday v sobotu ukončil certifikáciu pre titul Champion a v 

nedeľu začal zbierať certifikáty pre titul Inter Champion. Kedy ukončí certifikáciu ťažko 

povedaťlebo máme v pláne mačiatka. Noe Royal oba dni exceloval, aj keď nominácie na 

Best in Show nám veľmi nevyšli, ale, pozor, v sobotu mal jeden hlas a to sa ráta. Gaia 

Fairy napriek tomu, že sa jej výstavy nepáčia, v sobotu skončila ako Ex2/2 a v nedeľu 

síce získala certifikát CAC, ale do certifikácie na championa sa neráta, lebo takýto 

certifikát od porodkyne p. Ivankovej už má. Tak snáď nabudúce. Grey exceloval oba dni. 

Už má dva certifikáty CAC, takže ešte jeden a bude aj on champion ako Heyday.  

Stretla som sa s rôznymi názormi na výstavu mačiek. Nedá mi, aby som nereagovala. 

Takže. Bežná otázka znie : A) Prečo chodíte na výstavy ? B) Prečo ohrozujete zdravie 

mačiek ? Tak po A) ja tam chodím hlavne preto, aby som zviditeľnila moju chovnú 

stanicu. Aby som prípadne aj vyvrátila mýty o nórkach a spoznala nových ľudí. Chovateľ 

sa stále má čo učiť. Čo fungovalo doteraz, zajtra už nemusí. No a chodím tam sem tam 

aj preto, aby bolo všetkým jasné, že moje nórky sú ozaj nórky. Veru, už som sa stretla s 

názorom, že mám nejaké hybridy maine coonov.  No a po B) moje mačky nie sú z cukru. 

Každá si to vyskúša a potom chodia iba tie, ktoré si výstavu doslova užívajú. Je potrebné 

si uvedomiť, že je nežiadúce aby mačky žili v našich rodinách v sterilite. Niektoré 

vírusové aj bakteriálne choroby vieme doniesť domov aj my na oblečení alebo prevažne 

na topánkach. Preto niekedy takáto výstava je pre imunitu celkom fajn, teda na jej 

preverenie. Dokonca si niekedy aj môžeme myslieť, že imunita nášho chlpáča je v 

poriadku a zrazu príde zdravotný problém. Ako napríklad u nás. Môj maine coon Max 

prežil tento rok veľa zmien a ja som sa snažila aby mal dobrú imunitu. Po určitom čase 

som poľavila, aby telo nebolo rezistentné voči Imunoglukánu a čo sa potom stalo. 

Schytal bakteriálnu infekciu do uška. A stalo sa to ešte predtým ako som vyrazila na 

výstavu.   

 

 



 


